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ACTA NÚM. 114 

 

Membres assistents: 

 

Maria Álvarez Moleiro 

Juan Antonio Alcaide Romero 

Oriol Costa Fernández 

Jennifer Barrero Victorio 

Joaquim Bernabé Ródenas 

Francisca Blánquez Cano 

Marta Bertrán Tarrés 

Ian Blanes Garcia 

Francisco José Cuevas Ruiz 

Laila Darwich Soliva 

Rafel Escribano Carrascosa 

Maria Espadalé Reballi 

Margarita Freixas Alas 

Isabel Galán Mañas 

Montserrat Masoliver Puig 

Anna Morist Yagüe 

José Luis Muñoz Moreno 

Jordi Nadal Tersa 

Salvador Navarro Soto 

Susana Navas Navarro 

Juan José Perona Páez 

Oriol Ramos Terrades 

Alejandro Rialp Criado 

Olga Torres Hostench 

Ramon Vilanova Arbos (president) 

Ester Zapater Duque 

 

 

A Bellaterra, a les 09:30 h del dia 29 de 

gener de 2025, es reuneixen sota la 

presidència del Vicerector d’Estudis i de 

Qualitat, Dr. Ramon Vilanova Arbos, els 

membres de la Comissió d’Afers 

Acadèmics de la UAB assenyalats al 

marge. 

S’han excusat d’assistir a la reunió el Dr. Ander Chamarro Lusar i el Dr. Dr. Oscar 

Jané Checa. 

 

Actua, com a secretari, Jorge Pedemonte Marino, lletrat del Gabinet Jurídic. 
 

 

Ordre del dia  

 

Punt 1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 

 

Punt 2. Informe de l’Equip de Govern: 

2.1. Informe del president de la Comissió. 

2.2. Informe d’altres membres de l’Equip. 
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Punt 3. Formació continua: 

3.1 Proposta de títols de màsters de formació permanent i diplomes i elevació al 

Consell de Govern per a la seva aprovació. 

3.2 Aprovació dels plans d'estudis de màsters de formació permanent i diplomes de 

nova creació i de renovació amb modificacions, per delegació del Consell de Govern. 

3.3 Informació de nous cursos d’especialització. 

 

Punt 4. Aprovació de les noves propostes de graus i de màsters universitaris de la 

programació del curs acadèmic 2026-2027. 

 

Punt 5. Graus: 

5.1 Informe sobre la creació d’itineraris de simultaneïtat i elevació al Consell de 

Govern per a la seva aprovació. 

5.2 Aprovació de memòries d’itineraris de simultaneïtat, per delegació del Consell de 

Govern. 

5.3 Aprovació de la modificació de memòries de grau, curs 2025-2026, per delegació 

del Consell de Govern. 

5.4 Aprovació de la modificació d’itineraris de simultaneïtat, curs 2025-2026, per 

delegació del Consell de Govern. 

5.5 Informe sobre l’extinció de títols de grau i elevació al Consell de Govern per a la 

seva aprovació. 

5.6 Informe sobre l’extinció de minors i elevació al Consell de Govern per a la seva 

aprovació. 

 

Punt 6. Màsters: 

6.1 Aprovació de la modificació de memòries de títols de màster universitari, curs 

2025-2026, per delegació del Consell de Govern. 

6.2. Informar favorablement, si escau, sobre l’extinció de títols de màster universitari 

i elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 

Punt 7. Afers Acadèmics: Concessió de premis extraordinaris de titulació del curs 

2023-2024, per delegació del Consell de Govern. 

 

Punt 8. Aprovació de la modificació d’activitats que donen dret al reconeixement 

acadèmic en els graus, per al curs acadèmic 2024-2025. 

 

Punt 9. Afers de tràmit. 

 

Punt 10. Torn obert de paraules. 
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Desenvolupament de la sessió 

 

Punt 1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 

El president de la Comissió informa que la persona encarregada de redactar l’acta de 

la sessió de 4 de desembre de 2024 està de baixa. Per aquest motiu es posposa 

l’aprovació de l’acta de la sessió esmentada, a la següent sessió d’aquesta comissió. 

 

El president de la Comissió informa que la substituta de la Sra. Maria Espadalé en la 

direcció de la FUAB serà la Sra. M. Luz Pacheco. La Comissió aprofita per agrair la 

tasca de la Sra. Espadalé al capdavant de la FUAB durant el seu mandat.  

 

Punt 2. Informe de l’Equip de Govern: 

 

Previ a l’informe, el president de la comissió informa sobre la incorporació a la 

Comissió del Dr. Juanjo Perona, com a nou degà de la Facultat de Ciències de la 

Comunicació, en substitució del Dr. Enric Marin. La Comissió dona la benvinguda al 

nou membre i agraeix la feina feta pel Dr. Marin. 

 

2.1. Informe del president de la Comissió. 

 

- Es comenta que el Departament d’Educació de la Generalitat ha plantejat una 

reformulació dels estudis de batxillerat, que comporten entre altres aspectes, una 

reducció horària en els àmbits científic-tècnics així com relegació a optatives de 

certes matèries en l’àmbit humanístic. Aquests fets tindran de ben segur un impacte 

en nivells superiors d’educació. Aquesta modificació s’ha fet sense la participació de 

les universitats, cosa que ha generat malestar entre aquestes. Aquest malestar s’ha 

transmès a la Generalitat a través de  l’ACUP, comunicat publicat per ACUP el 

desembre, i així mateix el nostre rector, aprofitant una reunió conjunta amb la 

direcció general d’Educació i Universitats la setmana passada, també va per fer palès 

aquest malestar. 

 

- Ponderació de les segones llengües. Tot i que les segones llengües apareixen com 

a matèries a les PAU, en realitat no són objecte de ponderació. Aquesta qüestió es 

portarà davant la corresponent comissió del CIC; la comissió d’accés, de la qual ara 

el nostre rector en serà el president de torn. Es mirarà doncs de reforçar el nostre 

posicionament en aquest punt. 

 

- Àmbit UAB. Ja es va informar a la darrera Comissió que s’havia contactat des de la 

universitat amb estudiants afectats per la DANA de València. Aquests contactes han 

continuat i la UAB ha gestionat la línia d’ajuts que va obrir pels afectats. S’ha 

contactat amb les facultats corresponents i els estudiants s’han pogut adreçar a les 

seves gestions acadèmiques per gestionar la seva situació. El president de la 

Comissió agraeix la implicació dels centres en aquesta qüestió. 
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- El president felicita a la Facultat de Ciències pel seu programa d'intensificació 

acadèmica per a estudiants amb altes capacitats, que s’ha aprovat aquesta mateixa 

setmana. 

 

- Micromòduls. S’informa sobre la proposta de modificació de la Normativa Acadèmica 

per adaptar-la al nou marc formatiu que inclou els micromòduls. La implementació 

dels micromòduls ara mateix es centra en el Pla MicrocredCat, cosa que fa necessària 

una actuació urgent per aquesta modificació normativa, que es plantejarà per 

aprovació al Consell de Govern del proper mes de març. La resta de modificacions de 

la Normativa seguiran el procés ordinari. 

 

- Qualitat. Ja s’ha rebut el segell de l’acreditació de l’Escola de Doctorat, amb la qual 

cosa es finalitza el procés iniciat per la seva acreditació. En una línia similar es 

plantejarà l’acreditació de l’Escola de Formació Permanent i així la universitat 

comptarà pràcticament amb tots els centres acreditats, tan sols mancarà la Facultat 

de Medicina. Hi ha per aquesta setmana una reunió prevista amb AQU per tractar el 

plantejament, terminis i demés detalls de l’acreditació de l’Escola de Formació 

Permanent. 

 

Ara s’està fent el seguiment de l’acreditació en els centres, s’ha començant per la 

Facultat de Psicologia, tot i que també s’han rebut els informes de la Facultat de 

Ciències, de la Facultat de Biociències, de la Facultat de Ciències Polítiques i 

Sociologia, de la Facultat de Ciències de l’Educació i de la Facultat d’Economia i 

Empresa. En aquest sentit, des d’AQU s’està treballant amb un nou marc VSMA, en 

la línia de  la «Qualitat Institucional» i «Acreditació institucional». 

  

2.2. Informe d’altres membres de l’Equip. 

 

- Vicerectora d’Estudiants i Ocupabilitat, Dra. Annabel Galan. Parla del procés de 

qualificació d’exàmens, i diu que una queixa habitual dels estudiants és que arriben 

al moment de l’avaluació final sense comptar amb qualificacions parcials, cosa que 

contravé la Normativa sobre avaluació continuada. A més, informa que els estudiants 

no denuncien aquests fets, per por a represàlies del professorat. 

 

La vicerectora insta als centres a fer complir la Normativa sobre avaluació en els 

casos en que detectin irregularitats. 

 

- Directora de l’Escola de Postgrau (Escola de Formació Permanent), Dra. Paqui 

Blànquez. Exposa la modificació de la Normativa Acadèmica per la seva adaptació a 

les microcredencials, així com la gestió que es fa des de l’Escola d’aquesta modalitat 

d’estudis. Com ha comentat el president, la directora fa èmfasi en la urgència de la 

modificació normativa per la incidència del Pla MicrocredCat. 
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S’obre un torn de paraules 

 

- El Dr. Ian Blanes intervé sobre el següent: 

 

Demana si la sessió es grava. 

 

Demana quin serà en tarannà en la modificació de la Normativa sobre micromòduls. 

 

Demana com es lliga la creació del Sistema de Garantia Interna de Qualitat de l’Escola 

de Formació Permanent i com es coordina amb el dels centres. 

 

Comenta que seria d’interès per a la universitat la implantació del sistema «Qualitat 

Institucional». 

 

Demana si les microcredencials es poden ofertar en el marc de formació professional 

bonificada. 

 

Demana informació sobre els terminis per a l’aprovació d’estudis de microcredencials. 

 

Comenta que la Generalitat ha realitzat una prospectiva de necessitats via els centres 

CERCA, si es te coneixement d’aquestes necessitats, que podrien ser útils. 

 

- El Dr. Juan Jesus Donaire intervé sobre el següent: 

 

Demana sobre el termini màxim per lliurar les qualificacions en els exàmens i també 

planteja com es pot lluitar amb la qüestió de l’incompliment, en alguns casos, de la 

Normativa sobre avaluació per part del professorat. 

 

Mostra la seva preocupació perquè s’ha detectat un augment en el frau per part 

d’estudiants que copien en les proves d’avaluació. 

 

Demana sobre terminis en microcredencials. 

 

Pregunta sobre informes d’AQU que han arribat pel seguiment, ja que sembla ser que 

hi ha una queixa de que només s’ha valorat des dels centres la “dimensió 1”. 

 

Agraeix el suport de la vicerectora en el programa d’altes capacitats. 

 

- El Dr. Juanjo Perona intervé sobre el següent: 

 

Demana, en relació amb les microcredencials, demana si la iniciativa i per tant la 

fitxa prèvia que s’ha de presentar, es pot fer per més d’una facultat. 
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Comenta sobre les queixes d’estudiants en relació amb l’avaluació, i subratlla que els 

centres han de tenir coneixement d’aquests conèixer les queixes dels estudiants per 

poder prendre les mesures corresponents. 

 

- La Dra. Margarita Freixas intervé sobre el següent: 

 

Es suma a la preocupació sobre els informes de seguiment, ja que només es dona 

compte sobre la “dimensió 1”, i demana si tenim l’eina informàtica que es va 

comentar que es faria servir per fer el seguiment de les dimensions en els informes 

de seguiment. 

 

En relació amb el frau en proves d’avaluació, comenta la seva preocupació donat que 

a la seva Facultat, hi ha un volum important d’estudiants xinesos. Des de la Facultat 

es fa un seguiment d’aquests estudiants. Opina que, degut als problemes de 

comunicació derivats del nul coneixement del català i castellà,  provoca un 

deteriorament en la qualitat d’alguns estudis. 

 

Agraeix la feina de Maria Espadaler a la FUAB i demana qui serà la persona que la 

substitueix. 

 

- La Dra. Marta Bertrán intervé sobre el següent: 

 

Demana informació sobre com es fan els informes de seguiment intermedis en el 

marc del Sistema Intern de Garantia de la Qualitat. 

 

Comparteix la preocupació sobre les qüestions exposades en l’àmbit de l’avaluació 

continuada, en especial la por dels estudiants a denunciar les situacions per temor a 

represàlies. 

 

- La Dra. Laila Darwich, del Departament de Sanitat Animal, demana sobre la situació 

de l’acreditació de la Facultat de Veterinària. 

 

Respostes de la presidència de la Comissió: 

 

- La vicerectora d’Estudiants i Ocupabilitat, Anabel Galán respon en relació amb els 

temes de l’alumnat i l’avaluació continuada. Des del vicerectorat s’han fet propostes 

sobre calendari de publicació de notes, fent èmfasi en el compliment de la Normativa 

sobre avaluació continuada. Demana implicació dels centres pel compliment i 

implementació de mesures.    

 

Comparteix la preocupació de que l’alumnat tingui por a represàlies si denuncien 

irregularitats. En aquest sentit, exposa que s’han d’explorar mecanismes que 

garanteixin l’anonimat per poder facilitar les denúncies dels estudiants sobre 

incompliment de normativa per part del professorat. 
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- El Sr. Juan Antonio Alcaide, cap de l’Oficina de Qualitat docent, respon els temes 

relatius als informes de seguiment. Diu que el que s’havia pactat amb AQU és el que 

s’ha aplicat, és a dir, respondre sobre la “dimensió 1”. 

 

Pels centres que han de fer informe de seguiment aquest any 2025, sí que hauran 

d’informar de totes les dimensions.  

 

Sobre QUALINS, el sistema de «Qualitat Institucional», es planteja com un nou marc 

a implantar, cosa que planteja també la qüestió de fins a on pot arribar el marc 

d’autonomia dels centres. 

 

Sobre el programari per la gestió dels SIGQ dels centres, s’està treballant en el seu 

desplegament. 

 

Sobre la situació de l’acreditació de la Facultat de Veterinària, informa que ja ha 

passat la fase de lliurament de documentació i de visita externa, i que actualment 

estem esperant l’informe de la visita. 

 

- La directora de l’Escola de Postgrau, Francisca Blánquez, respon sobre les qüestions 

relatives a Microcredencials. 

 

El canvi de Normativa el que pretén es agilitzar el procés d’aprovació dels 

micromòduls per part de la UAB. 

 

En quant al SIGQ de l’Escola de Postgrau, es té clar que s’ha de fer en relació amb 

SIGQs dels centres. Igualment s’hauran de veure les directrius d’AQU en aquest punt. 

 

Sobre formació professional subvencionada, en el pla MicrocredCat no es permet el 

doble finançament de les accions subvencionades. En tot cas, es pot fer una consulta 

a la Generalitat, perquè també entra finançament del SOC en aquesta matèria. 

 

En quant al termini mínim per aprovar les microcredencials, dependrà no només dels 

terminis fixats per l’Escola de Postgrau, sinó també dels terminis dels centres, per 

exemple, per convocar les seves pròpies comissions en les que s’aproven els estudis. 

 

Pel que fa a la iniciativa de més d’un centre, es poden programar microcredencials 

per més d’un centre, sense problemes i la fitxa inicial que s’ha de tramitar pot venir 

signada pels diferents centres que prenen la iniciativa. 

 

Pel que fa al llistat de la Generalitat sobre activitats, no tenim informació, però en 

tot cas s’haurà de veure si és d’utilitat, en funció dels reptes que plantegin les 

microcredencials. 
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- La Vicerectora de Cultura i Política Lingüística, Dra. Laura Santamaria, respon sobre 

la qüestió d’estudiants estrangers a la Facultat de Filosofia i Lletres. Actualment hi 

ha 250 estudiants als graus, que provenen de batxillerats estrangers, 19 són xinesos, 

i d’aquests, 10 són a lletres. Informa que des del vicerectorat també es farà un 

seguiment per evitar frau en les avaluacions. 

 

- El president de la Comissió informa que les sessions es graven, però que les 

videoactes encara no tenen caràcter oficial. 

 

 

Punt 3. Formació continua: 

 

3.1 Proposta de títols de màsters de formació permanent i diplomes i 

elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 

El Sr. Francisco Cuevas informa sobre aquest punt.  

 

3.2 Aprovació dels plans d'estudis de màsters de formació permanent i 

diplomes de nova creació i de renovació amb modificacions, per delegació 

del Consell de Govern. 

 

El Sr. Francisco Cuevas presenta aquest punt.  

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar els plans d'estudis de màsters de formació permanent i diplomes 

de nova creació i de renovació amb modificacions, d’acord amb la documentació 

adjunta a la convocatòria de la Comissió (punt 3.2 de l’ordre del dia).  

 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

3.3 Informació de nous cursos d’especialització. 

 

El Sr. Francisco Cuevas informa sobre aquest punt.  

 

El Dr. Ian Blanes pregunta sobre reconeixement de crèdits per aquesta mena de 

cursos. 

 

La vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, Sra. Montserrat Masoliver, aclareix que el 

volum de crèdits reconeixibles procedents d’estudis universitaris no oficials (propis o 
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de formació permanent) no podrà superar, globalment, el 15 per cent del total de 

crèdits que configuren el pla d’estudis d’un títol de grau, segons determina el Reial 

Decreto 822/2021.  

 

Punt 4. Aprovació de les noves propostes de graus i de màsters universitaris 

de la programació del curs acadèmic 2026-2027. 

 

El president de la Comissió, Sr. Ramon Vilanova, presenta aquest punt. 

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar els noves propostes de graus i de màsters universitaris de la 

programació del curs acadèmic 2026-2027, d’acord amb la documentació adjunta a 

la convocatòria de la Comissió (punt 4 de l’ordre del dia).  

 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

Punt 5. Graus: 

5.1 Informe sobre la creació d’itineraris de simultaneïtat i elevació al Consell 

de Govern per a la seva aprovació. 

 

La Delegada del rector per a la Qualitat Docent, Sra. Maria Álvarez, informa sobre 

aquest punt.  

 

5.2 Aprovació de memòries d’itineraris de simultaneïtat, per delegació del 

Consell de Govern. 

 

La Delegada del rector per a la Qualitat Docent, Sra. Maria Álvarez, presenta aquest 

punt.  

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar els memòries d’itineraris de simultaneïtat, d’acord amb la 

documentació adjunta a la convocatòria de la Comissió (punt 5.2 de l’ordre del dia).  

 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 



Pàgina 10 de 13 
 

5.3 Aprovació de la modificació de memòries de grau, curs 2025-2026, per 

delegació del Consell de Govern. 

 

La Delegada del rector per a la Qualitat Docent, Sra. Maria Álvarez, presenta aquest 

punt.  

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar els modificació de memòries de grau, curs 2025-2026, d’acord amb 

la documentació adjunta a la convocatòria de la Comissió (punt 5.3 de l’ordre del 

dia).  

 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

5.4 Aprovació de la modificació d’itineraris de simultaneïtat, curs 2025-

2026, per delegació del Consell de Govern. 

 

La Delegada del rector per a la Qualitat Docent, Sra. Maria Álvarez, presenta aquest 

punt.  

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar els modificació d’itineraris de simultaneïtat, curs 2025-2026, 

d’acord amb la documentació adjunta a la convocatòria de la Comissió (punt 5.4 de 

l’ordre del dia).  

 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

5.5 Informe sobre l’extinció de títols de grau i elevació al Consell de Govern 

per a la seva aprovació. 

 

La Delegada del rector per a la Qualitat Docent, Sra. Maria Álvarez, informa sobre 

aquest punt.  

 

5.6 Informe sobre l’extinció de minors i elevació al Consell de Govern per a 

la seva aprovació. 
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La Delegada del rector per a la Qualitat Docent, Sra. Maria Álvarez, informa sobre 

aquest punt.  

 

Punt 6. Màsters: 

6.1 Aprovació de la modificació de memòries de títols de màster universitari, 

curs 2025-2026, per delegació del Consell de Govern. 

 

La Delegada del rector per a la Qualitat Docent, Sra. Maria Álvarez, presenta aquest 

punt.  

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar la modificació de memòries de títols de màster universitari, curs 

2025-2026, d’acord amb la documentació adjunta a la convocatòria de la Comissió 

(punt 6.1 de l’ordre del dia).  

 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

6.2. Informar favorablement, si escau, sobre l’extinció de títols de màster 

universitari i elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 

La Delegada del rector per a la Qualitat Docent, Sra. Maria Álvarez, informa sobre 

aquest punt.  

 

Punt 7. Afers Acadèmics: Concessió de premis extraordinaris de titulació del 

curs 2023-2024, per delegació del Consell de Govern. 

 

El Sr. Joaquim Bernabé, cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics, presenta aquest punt. 

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar la Concessió de premis extraordinaris de titulació del curs 2023-

2024, d’acord amb la documentació adjunta a la convocatòria de la Comissió (punt 7 

de l’ordre del dia).  

 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 
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Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

Punt 8. Aprovació de la modificació d’activitats que donen dret al 

reconeixement acadèmic en els graus, per al curs acadèmic 2024-2025. 

 

La Vicerectora d'Estudiants i Ocupabilitat, Sra. Annabel Galan, presenta aquest punt. 

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar la modificació d’activitats que donen dret al reconeixement 

acadèmic en els graus, per al curs acadèmic 2024-2025, d’acord amb la 

documentació adjunta a la convocatòria de la Comissió (punt 8 de l’ordre del dia).  

 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

Punt 9. Afers de tràmit 

No n’hi ha. 

 

Punt 10. Torn obert de paraules 

 

El Dr. Alejandro Rialp demana sobre l’ús de la Intel·ligència Artificial, en concret sobre 

l’extensió en l’ús d’aquesta mena d’eines i de l’abús que se’n pot fer. Demana si com 

a universitat, la UAB es planteja fer alguna mena de normativa, regulació o pautes 

sobre el seu ús. 

 

La Dra. Susana Navas aporta una proposta sobre l’ús de la IA, proposant la 

implementació de codis d’honor o codis de bones pràctiques que haurien de 

comprometre els estudiants.  

 

El Dr. Oriol Ramos també incideix sobre el mateix tema, sobretot fent èmfasi ja no 

en l’ús, sinó de l’ús correcte d’aquesta mena d’eines. 

 

El president de la Comissió respon que la UAB té en ment aquest tema i ha d’incidir 

en la seva bona implementació o en el seu bon ús.   

 

La secretària General, Sra. Esther Zapater, també comenta la qüestió orientada als 

problemes que pot representar en relació amb el plagi. 
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A les 11:28h, el president de la Comissió aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, 

estenc aquesta acta.  

 

El secretari  

        Vist i plau 

        El president 


